



# Giving Doxycycline Pills to Your Child



- The amount of medicine depends on the child’s weight.
- For a child who weighs less than 55 pounds (25kg), you should use the Doxycycline Suspension for your child, not the pills. Please refer to that page for directions.
- **Give two doses each day. Give one in the morning and one in the evening.** Give the amount marked below for your child.
- To make it taste better, the medicine can be crushed and mixed with a **small amount** of food or juice. **Be sure the child takes all this mixture to get the full dose of medicine.**

Child’s weight	Morning Dose Amount	Evening Dose Amount
Under 55 pounds (under 25 kg)	See the page about Doxycycline Suspension for medicine directions	
55-80 pounds (25-36 kg)	½ pill	½ pill
81-98 pounds (37-44 kg)	1 pill	½ pill
99 pounds or more (45kg or more)	1 pill	1 pill



## Donner des comprimés de Doxycycline à votre enfant



- La quantité de médicament dépend du poids de l'enfant.
- Pour un enfant qui pèse moins de 25 kg (55 livres), vous devez utiliser la suspension liquide de Doxycycline, et non les comprimés. Veuillez vous référer à la page en question pour obtenir des instructions.
- **Donnez deux doses par jour. Donnez en une le matin et une le soir.** Donnez à votre enfant la quantité indiquée ci-dessous.
- Pour que son goût soit meilleur, le médicament peut être écrasé et mélangé avec une **petite quantité** de nourriture ou de jus. **Assurez-vous que l'enfant prenne ce mélange en entier afin qu'il reçoive la dose complète du médicament.**

Poids de l'enfant	Quantité pour la dose du matin	Quantité pour la dose du soir
Moins de 25 kg (moins de 55 livres)	Consulter la page sur la suspension liquide de Doxycycline pour obtenir des indications sur le médicament	
25-36 kg (55-80 livres)	½ comprimé	½ comprimé
37-44 kg (81-98 livres)	1 comprimé	½ comprimé
45 kg ou plus (99 livres ou plus)	1 comprimé	1 comprimé